
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 17. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 91
Vil ministeren i et oplæg til fremtidigt kompensationsniveau sikre, at der er fornøden
evidens bag et forslag til størrelsen af kompensationen til rettighedshaverne, og at kom-
pensationsniveauet således ikke fastsættes med udgangspunkt i et tidligere, tilfældigt års
provenu, hvor der ikke var vederlag på alle de lagringsmedier, der nu skal omfattes af
ordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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